
PROTOKÓŁ   
z VI zwyczajnej sesji Rady Gminy z dnia 24 marca 2011 r.,  

pod przewodnictwem Pani Teodory Wójcik -Przewodniczącej Rady Gminy 
 

Stan Rady Gminy – 14 radnych 
Obecnych – 13 radnych 
 
Nieobecni nieusprawiedliwieni:  -  1 osoba 
1. Pan Sebastian Trojanowski  
 
W sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 

1. Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy 
2. Pan Dariusz Uchman – Z-ca Wójta 
3. Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy 
4. Pani Hanna Brynk – Skarbnik Gminy 
5. Pan Arkadiusz Czyżewski – Radca Prawny 
6. Pani Katarzyna Korzeń – Kierownik GOPS 

Kierownicy jednostek organizacyjnych: 

1. Pani Beata Walas – Dyrektor Zespołu Szkolnego w Cegłowie 
2. Pani Anna Stelmaszczyk – Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Podcierniu 
3. Pan Zygmunt Boruta – Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Wiciejowie 
4. Pani Jadwiga Rybińska – Dyrektor Zespołu Szkolnego w Piasecznie 
5. Pani Danuta Grzegorczyk – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Cegłowie 
6. Pan Waldemar Jabłoński – Kierownik SP ZOZ w Cegłowie 
7. Pan Andrzej Boniakowski – Kierownik ZGK w Cegłowie 
oraz sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 

Ad. pkt. 1. 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Pani Teodora Wójcik – dokonała otwarcia VI 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów.  

 
Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad – 13 radnych, a także powitała 

wszystkie zgromadzone osoby: radnych, Pana Wójta, Za-cę Wójta, Panią Sekretarz, Pana 
Radcę Prawnego, pracowników Urzędu Gminy, zaproszonych gości Państwa Lucynę i 
Wiesława Kielak wraz z synami, Pana majora mgr inż. Jerzego Trendę-szefa Wydziału 
Rekrutacji WKU Mińsk Mazowiecki, kierowników jednostek organizacyjnych, państwa 
sołtysów, lokalną prasę oraz wszystkich zgromadzonych na sesji.  
 

Ad. pkt. 2. 

Po krótkim powitaniu, Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wręczenie srebrnego odznaczenia za zasługi dla obronności kraju – Państwu Lucynie i 

Wiesławowi Kielak przez przedstawiciela WKU Mińsk Mazowiecki. 
4. Informacja o wyłożeniu protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Gminy.  



  

2 

 

2

5. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących. 
6. Informacja Przewodniczących Komisji o pracach Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 
7. Przyjęcie sprawozdania GOPS za 2010r. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- uchwalenia “Programu współpracy Gminy Cegłów z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2011r.,” 
- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego ZGK w Cegłowie za 2010r, 
- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego gminnej instytucji kultury – GPB 

w Cegłowie za 2010r, 
- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SP ZOZ w Cegłowie za 2010r., 
- zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2011r, 
- powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Cegłowie, 
- zatwierdzenie Regulaminu Rady Społecznej SP ZOZ w Cegłowie, 
- wyrażenie zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki w 2012r., 
- zatwierdzenia Statutów sołectw z terenu gminy Cegłów, 
- wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego nieruchomości 

rolnej niezabudowanej położonej we wsi Mienia, 
- zmiany w uchwale Rady Gminy nr V/23/11 w sprawie trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania, 

- zmiany uchwały nr XVII/79/08 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Cegłów, 

9. Interpelacje i zapytania. 
10. Sprawy bieżące. 
11. Przyjęcie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
12. Zamknięcie obrad. 

 
 Pan Wójt wniósł poprawkę do przedstawionego przez Panią Przewodniczącą porządku 
obrad, zaproponował wycofanie uchwały nr XVII/79/08 w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Cegłów, ponieważ zorganizowane zebranie dotyczące tej sprawy nie 
było prawomocne, ze względu na zbyt małą liczbę osób (wymagana liczba mieszkańców 176 
osób, uczestniczyło ok. 80 osób) w związku, z czym projekt zmiany Planu Odnowy 
Miejscowości Cegłów nie został przygotowany. 
Porządek obrad z uwzględnieniem wycofania uchwały nr XVII/79/08 w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Cegłów został przegłosowany przez radnych i 
przyjęty jednogłośnie. Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad. 
 
Ad. pkt. 3.  
 Następnie Przewodnicząca Rady Gminy wraz z Wójtem złożyli podziękowanie Państwu 
Lucynie i Wiesławowi Kielak za patriotyczna postawę obywatelską wobec kraju – 
wychowanie trzech synów służących w wojsku oraz wręczyli kwiaty a przedstawiciel WKU 
Mińsk Mazowiecki major Jerzy Trenda wręczył przyznane przez Ministra Obrony 
Narodowej, srebrne odznaczenia za zasługi dla obronności kraju. 
 
Ad. pkt. 4.  
Przewodnicząca poinformowała, że protokół z V sesji Rady Gminy jest wyłożony do wglądu. 
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Ad. pkt. 5.  
Pan Wójt, na prośbę Przewodniczącej Rady Gminy poinformował o realizacji zadań 
bieżących (punkt 5 porządku obrad): 

1. Pozytywne zaopiniowanie przez Sejmik Województwa Mazowieckiego złożonego 
wniosku na budowę kompleksu sportowego “Moje boisko – Orlik 2012” 

2. Stan złożonych przez Gminę Cegłów wniosków: 
- złożenie wniosku “Szkoła na tak” organizowanego w ramach programu 
operacyjnego Kapitał Ludzki działanie 9.1.2. wyrównywanie szans edukacyjnych 
uczniów o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic, w jakości 
usług edukacyjnych. Program ten obejmuje wszystkie szkoły w naszej gminie. 
Szacowany koszt tego przedsięwzięcia wynosić będzie ponad 1 mln 600 zł., udział 
własny gminy wynosić będzie 3% całości projektu ok. 40 tys. 
- złożenie w najbliższym czasie wniosku w ramach projektu 9.1.1. zmniejszenie 
nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej. Wniosek ten dotyczy 
dwóch przedszkoli działających na terenie naszej gminy a mianowicie: Piaseczna i 
Cegłowa. 

3. Skutecznie przeprowadzone działania w sprawie negocjacji wykupienia działek oraz 
wycinki drzew znajdujących się przy buchcie. 

4. Zakup równarki do ciągnika. 
5. Podjęcie działań w sprawie wykupu działki dzierżawionej przez Fundacje “Szansa” w 

Mieni. 
6. Gmina Cegłów wraz z działającymi na naszym terenie stowarzyszeniami, złożyła 

sześć wniosków do Lokalnej Grupy Działania. 
7. Zamierzone działania w ramach projektu Urzędu Marszałkowskiego “Podstawowe 

usługi dla ludności” – wniosek o rozbudowę oczyszczalni ścieków i dalszej kanalizacji 
Cegłowa. 

8. Powstanie gminnej gazetki “Biuletyn informacyjny Gminy Cegłów” – konkurs na 
tytuł tego pisma. 

9. Otrzymanie dofinansowania w ramach projektu “Radosna szkoła” na plac zabaw przy 
Zespole Szkolnym w Cegłowie. 
 

 Po omówieniu punktu 5 porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała 
Wójtowi i przystąpiła do realizacji  kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. pkt. 6 – przedstawienie informacji przez Przewodniczących Komisji o pracach Komisji 
Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 
Jako pierwszy, odczytał informację ze wspólnych obrad Komisji Rolnictwa i Finansów, 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Pan Zygmunt Kaska.  
 Podczas posiedzenia obu w/w Komisji w dniu 22.03.2011r. została przedstawiona 
informacja kierownika ZGK w Cegłowie, odnośnie planu działania w roku 2011 oraz 
omówiono planowany zakup sprzętu dla potrzeb ZGK. Omówiono i zaopiniowano również 
projekty uchwał: 
  zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego ZGK w Cegłowie, 
  zmiany w budżecie na 2011rok, 
  uchwalenie planu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi, 
 zmiany uchwały Rady Gminy nr 523/11 
  wyrażenie zgody na rozwiązanie użytkowania wieczystego nieruchomości rolnej 

położonej we wsi Mienia,   
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 wyrażenie zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków na fundusz 
sołecki w 2012 r. 

 zatwierdzenie statutów sołectw gminy Cegłów, 
 zmiany uchwały nr XVII/79/08 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Cegłów, 
 W sprawach różnych poruszone były kwestie; stanu dróg gminnych, budowy kompleksu 
sportowego “Orlik”, przepustowośći rowu przy ul. Leśnej. 
 Następnie informację o pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 
Społecznych odczytała Przewodnicząca tej komisji Pani Jolanta Leszczyńska. 
Na posiedzeniu Komisji, które odbyło się 17.03.2011r. sprawozdania z działalności 
finansowej przedstawili: kierownik placówki SP ZOZ Waldemar Jabłoński, kierownik GOPS 
Katarzyna Korzeń oraz dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Cegłowie Danuta 
Grzegorczyk. W/w sprawozdania uzyskały pozytywną opinię komisji jak również pozytywnie 
zaopiniowano Regulamin Rady Społecznej SP ZOZ w Cegłowie.  
Sprawozdanie finansowe z działalności punktu przedszkolnego w Podcierniu przedstawiła 
również Pani Lucyna Bajszczak, Prezes Stowarzyszenia Podciernie i Okolice. Omówiono 
także kwestie w sprawie zwiększenia kosztów ponoszonych przez gminę z 40% do 60 % na 
prowadzenie punktów przedszkolnych na terenie Gminy Cegłów.   
 Przewodnicząca poprosiła, aby w zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej, ktoś z członków zapoznał zebranych z efektami pracy komisji.  
Informacji takiej udzielił radny Pan Andrzej Grasiak.  
Komisja Rewizyjna podczas obrad opracowała plan pracy na 2011 rok, jak również wystąpiła 
z wnioskiem do Rady Gminy o kontrolę przeprowadzonych wyborów sołtysa i Rady 
Sołeckiej w poszczególnych miejscowościach. 
 
 Przewodnicząca podziękowała i przeszła do realizacji następnego  punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. pkt. 7 – przyjęcie sprawozdania GOPS za 2010 rok. 
Przewodnicząca poinformowała zebranych, iż to sprawozdanie było omawiane szczegółowo 
przez Panią kierownik GOPS-u Katarzynę Korzeń podczas posiedzenia Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych i podczas dzisiejszej sesji to sprawozdanie 
będzie tylko przyjęte i nie będzie podejmowane uchwałą. 
Pani kierownik podczas przygotowanej prezentacji przedstawiła w kilku zdaniach działalność 
GOPS-u, formy udzielania pomocy, strukturę organizacyjną, wspomniała również o 
złożonym wniosku w ramach projektu unijnego POKL jak tez o kryteriach, które należy 
spełnić w celu uzyskania pomocy społecznej, budżecie GOPS, który wynosi ok. 2 mln. 
 Po przedstawieniu w/w stanowiska, Przewodnicząca poddała sprawozdanie pod 
głosowanie. 

 wszyscy radni jednogłośnie byli “za” przyjęciem sprawozdania GOPS za 2010 rok. 
 Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad. 
 

 Następnie Przewodnicząca przeszła do kolejnego 8 punktu porządku obrad dzisiejszej 
sesji – pakietu uchwałowego. 
 
Ad. pkt. 8. 
 
I. Projekt uchwały. 
 Jako pierwsza omówiona została uchwała w sprawie podjęcia współpracy Gminy Cegłów 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 
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działalność pożytku publicznego w 2011roku. Przewodnicząca wspomniała, że projekt tej 
uchwały został omówiony na poprzedniej sesji jak również został zaopiniowany przez 
Komisję Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych i poprosiła Panią 
Przewodniczącą w/w komisji o przedstawienie opinii. 
Komisja, która zapoznała się z projektem tej uchwały na posiedzeniu w dniu 16.02.2011r. i 
zaproponowała naniesienie kilku zmian. Komisja po uwzględnieniu wprowadzonych zmian 
przegłosowała jednogłośnie i wydała pozytywną opinię. 
 Na posiedzeniu w dniu 16.02.2011 r. Komisja została zapoznana z projektem 
powyższej uchwały.  

Po szczegółowym przeanalizowaniu projektu Programu z udziałem Sekretarz Gminy – 
Pani Kingi Łoniewskiej, Komisja zaproponowała naniesienie kilku zmian, które zostały 
wprowadzone. Komisja po uwzględnieniu  wprowadzonych zmian jednogłośnie 
przegłosowała pozytywną opinię w przedmiotowej sprawie. 

Głosowało 6 radnych obecnych na posiedzeniu Komisji. 
 Komisja prosi Wysoką Radę o uwzględnienie powyższej opinii przy podejmowaniu w/w 
uchwały. 
 Przewodnicząca, jako uzupełnienie odczytała rozporządzenie Wójta z dnia 9 marca 
2011roku nr 16/W/2011 w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia programu współpracy Gminy Cegłów z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 
2011roku.  Zarządzenie to określa sposób przeprowadzenia konsultacji poprzez umieszczenie 
informacji na stronie internetowej Urzędu Gminy. 
Pani Sekretarz Gminy na prośbę Pani Przewodniczącej przedstawiła krótką charakterystykę 
uchwały, wspomniała o przeprowadzonych konsultacjach poprzez umieszczenie ankiety na 
stronie internetowej Urzędu oraz braku jakichkolwiek uwag ze strony organizacji 
pozarządowej bądź innych podmiotów uprawnionych. Z wymienionych w ustawie 32 zadań 
publicznych realizowanych przez organizację pozarządowe, Gmina Cegłów widzi możliwość 
współpracy w zakresie 7 z nich. 
 Po odczytaniu treści,  Przewodnicząca poprosiła radnych o przegłosowanie tego projektu 
uchwały. 
Uchwała nr VI/25/11 w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy Gminy Cegłów z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego . 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad.  
Uchwała w załączeniu. 
 
II. Projekt uchwały. 
 
 Kolejnym omawianym projektem jest zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego 
ZGK w Cegłowie za 2010 rok. Materiały dotyczące tej uchwały, każdy z radnych otrzymał.  
Pani Przewodnicząca poinformowała zebranych, iż sprawozdanie to było omawiane 
szczegółowo przez Panią księgową i Pana kierownika podczas wspólnych obrad Komisji 
Finansów i Rolnictwa a na dzisiejszej sesji będą wyjaśniane wątpliwości, jakie pojawiły się u 
członków w/w komisji. 
Przewodnicząca poprosiła Panią Agnieszkę Chmielewską, księgową ZGK o wyjaśnienia. 
 Pani Agnieszka Chmielewska zabrała głos odnośnie problemu, który dotyczył 
zwiększenia kosztów w 2010 roku w dziale usługi obce, w stosunku do roku 2009. Koszty 
poniesione w 2010 roku wyniosły 49 tys. a w 2009 roku kształtowały się na poziomie 14 tys. 
Znaczna różnica spowodowana jest pracami konserwacyjnymi na oczyszczalni ścieków 
(naprawa kompresorów, wymiana oprogramowania, sterownika, czyszczenie pompowni i 
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kanału tłocznego, przegląd pomp próżniowych) a także w usłudze odśnieżanie 
na kwotę 20 tys. oraz zwiększyły się koszty poniesione na usuwanie awarii sieci 
wodociągowej. 
 
 Przewodnicząca podziękowała i zwróciła się do Przewodniczącego wspólnych obrad 
Komisji Rolnictwa i Finansów, Pana Zygmunta Kaski o odczytanie opinii . 

Na wspólnym posiedzeniu w dniu 22.03.2011 r.  z udziałem Wójta - Pana Marcina 
Uchmana  oraz Zastępcy Wójta – Pana Dariusza Uchmana członkowie  Komisji zostali  
zapoznani z projektami uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy. 
 
 Po wysłuchaniu informacji oraz wyjaśnień przedłożonych przez Panów Wójtów w zakresie 
przedmiotowej uchwały , Komisje przegłosowały i pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w 
sprawie:  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SP ZOZ w Cegłowie    za 2010 rok. 
Głosowało 9 radnych obecnych na posiedzeniu Komisji . 
Uchwała nr VI/26/11 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Cegłowie za 2010 rok. 
Radni przegłosowali, jednogłośnie podejmując w/w uchwałę .  
Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad. 
Uchwała w załączeniu. 
 
III. Projekt uchwały. 
 
 Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Cegłowie za 2010 rok. 
Przypomniała również, że Pani dyrektor biblioteki przedstawiła sprawozdanie z działalności 
finansowej na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych 
w dniu 17.03.2011roku a na dzisiejszej sesji przybliży nam go Skarbnik Gminy – Pani Hanna 
Brynk. 
 Pani Brynk wyjaśniła, iż bilans biblioteki zamyka się sumą obrotów w wysokości 
544.322 zł. z czego majątek trwały - 527.978 zł., majątek obrotowy - 1675 zł., fundusz 
statutowy wynosi 531.980 zł. a wynik finansowy, z którym zamknęła się działalność 
biblioteki jest ujemny i stanowi wartość 2.237 zł. 
Do rachunku zysku i strat zalicza się przychody z działalności statutowej biblioteki, które 
kształtują się ogółem 261.550 zł., dotacja z Urzędu Gminy wyniosła 244.300 zł. Koszty 
realizacji zadań statutowych stanowią wartość 22.187 zł., koszty administracyjne, do których 
można zaliczyć: zużycie materiałów, zużycie energii, wynagrodzenia, amortyzacja stanowią 
254.032 zł.  pozostałe przychody to kwota 12.432 zł. 
 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, podczas posiedzenia w 
dniu 17.03.2011 roku pozytywnie zaopiniowała i jednogłośnie przegłosowała omawiane 
sprawozdanie. 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 17.03.2011r.  członkowie Komisji Oświaty zostali 
zapoznani ze sprawozdaniem  za 2010 r. przedstawionym przez Dyrektor GBP –Panią Danutę 
Grzegorczyk.  
 Po szczegółowym zapoznaniu się ze sprawozdaniem oraz wyjaśnieniami w zakresie 
przedłożonych materiałów Komisja przegłosowała i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w sprawozdanie. 
Głosowało 7 osób obecnych na posiedzeniu Komisji . 
Komisja prosi Wysoką Radę o uwzględnienie powyższej opinii przy podejmowaniu  
przedmiotowej uchwały. 
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Uchwała Nr VI/27/11w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego gminnej 
instytucji  kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej w Cegłowie za 2010 rok. 
Radni przegłosowali, jednogłośnie przyjmując przedłożoną uchwałę. Głosowało 13 radnych 
obecnych na sali obrad. 
Uchwała w załączeniu. 
 
IV. Projekt uchwały. 
 Kolejnym zatwierdzanym rocznym sprawozdaniem finansowym było sprawozdanie  
SP ZOZ w Cegłowie z działalności za rok 2010. 
Przewodnicząca zaznaczyła, że sprawozdanie było omówiono szczegółowo na Radzie 
Społecznej SP ZOZ oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych i 
poprosiła kierownika SP ZOZ w Cegłowie – Pana Waldemara Jabłońskiego o krótką relację.  
Przewodnicząca podziękowała i poprosiła Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Spraw Społecznych o odczytanie opinii. 
W/w komisja pozytywnie zaopiniowała i jednogłośnie przegłosowała sprawozdanie. 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 17.03.2011r.  członkowie Komisji Oświaty zostali 
zapoznani ze sprawozdaniem  za 2010 r. przedstawionym przez Kierowników SP ZOZ - Pana 
Waldemara Jabłońskiego 
 Po szczegółowym zapoznaniu się ze sprawozdaniem oraz wyjaśnieniami w zakresie 
przedłożonych materiałów Komisja przegłosowała sprawozdanie i  jednogłośnie zaopiniowała  
p o z y t y w n i e  zatwierdzenie dokumentu  
Głosowało 7 osób obecnych na posiedzeniu Komisji . 
Komisja prosi Wysoką Radę o uwzględnienie powyższej opinii przy podejmowaniu uchwały. 
 Następnie Przewodnicząca poprosiła radnych o przegłosowanie tego projektu uchwały. 
Uchwała nr VI/28/11 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Cegłowie za 2010 rok. 
Uchwała została przegłosowana i przyjęta  jednogłośnie.  
Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad. 
Uchwała w załączeniu. 
 
 Przewodnicząca poprosiła państwa radnych o zmianę w przedstawionym wcześniej 
porządku obrad a mianowicie, w pierwszej kolejności podjąć uchwałę w sprawie powołania 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Cegłowie oraz 
zatwierdzenie regulaminu tej Rady, a następnie omówić zaplanowane  zmiany w budżecie 
gminy Cegłów na 2011 rok. 
 Pan Wójt zabrał głos i przedstawił projekt uchwały dotyczący zaproponowanego przez 
niego składu Rady Społecznej SP ZOZ w skład, której weszli: Wójt - Marcin Uchman, 
Zuzanna Chabiera, Jan Kaczorek, Małgorzata Kozłowska, Maria Orzechowska, Ryszard 
Skorys i Teodora Wójcik. Wszystkie z wymienione osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  
Na pytanie Przewodniczącej Rady Gminy, czy ktoś chciałby wnieść propozycję, co do składu 
Rady Społecznej – nikt się nie zgłosił. 
Następnie Uchwała nr VI/30/11 w sprawie powołania Rady Społecznej SP ZOZ z 
wymienionym powyżej składem, został przegłosowana i przyjęta przez radnych jednogłośnie. 
Głosowało 13 radnych obecnych  na sali obrad.  
Uchwała w załączeniu. 
 Na prośbę Przewodniczącej RG, Sekretarz Gminy – Pani Kinga Łoniewska przedstawiła 
zebranym zakres działalności i regulamin pracy Rady Społecznej SP ZOZ w Cegłowie. Nowy 
regulamin został uchwalony przez poprzednią Radę Społeczną podczas posiedzenia w dniu 
17.03.2011r. Po dokonaniu zmian przez nowo powołaną Radę Społeczną, Komisja Oświaty, 
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Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych przegłosowała i pozytywnie 
zaopiniowała nowy regulamin Rady Społecznej SP ZOZ w Cegłowie. 
Opinia Komisji Oświaty: 
 Na posiedzeniu Komisji w dniu 17.03.2011 r. członkowie Komisji Oświaty zostali  
poinformowani o potrzebie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 
Społecznej SP ZOZ   w Cegłowie .  

Rada Społeczna  SP ZOZ  podjęła uchwałę w sprawie Regulaminu swojego działania  
i zgodnie z określonymi wymogami  w art. 46 ust. 3 ustawy o zakładach opieki zdrowotnej - 
przedkłada powyższy Regulamin do zatwierdzenia Radzie Gminy Cegłów. Regulamin ten 
reguluje i porządkuje pracę Rady Społecznej SP ZOZ. 
 Po zapoznaniu się z przedstawioną informacją oraz wyjaśnieniami odnośnie drobnych 
zmian jakie zostały wprowadzone w  proponowanym Regulaminie Komisja  przegłosowała  i  
p o z y t y w n i e  zaopiniowała projekt uchwały w w/w sprawie. 

Komisja prosi Wysoką Radę o uwzględnienie powyższej opinii przy podejmowaniu 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała nr VI/31/11 w sprawie zatwierdzenia regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego 
Zakładu Opieki  Zdrowotnej w Cegłowie 
 Radni  przegłosowali jednogłośnie przyjmując  uchwałę.  
Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad. 
Uchwała w załączeniu. 
 
Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 
 
V. Projekt uchwały. 
 Po przerwie Przewodnicząca przystąpiła do kontynuacji porządku obrad i poprosiła o 
głos Panią Skarbnik, aby omówiła zmiany w budżecie gminy Cegłów na 2011 rok. 
Pierwsza zmiana dotyczyła zabezpieczenia środków w kwocie 16 tys. na zakup równarki do 
dróg, druga zmiana – na wniosek kierownika GOPS, dotyczyła przeniesienia środków z 
paragrafu 4210 na paragraf 4300 w kwocie 3 tys. zł przeznaczonych na magazynowanie i 
transport artykułów żywnościowych oraz przeniesienie kwoty 24 zł. pozostałej z 
wypłaconych “13” na paragraf wynagrodzenia. 
 Zmiany w budżecie gminy na 2011roku zostały pozytywne zaopiniowane i jednogłośnie 
przegłosowane przez Komisje Finansów i Rolnictwa. 
Na wspólnym posiedzeniu w dniu 22.03.2011 r.  z udziałem Wójta - Pana Marcina Uchmana  
oraz Zastępcy Wójta – Pana Dariusza Uchmana członkowie  Komisji zostali  zapoznani z 
projektami uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy. 
  Po  wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedłożonych przez Panów Wójtów w zakresie 
przedmiotowych uchwał , Komisje kolejno  przegłosowały i zaopiniowały poszczególne 
projekty uchwał w sprawie 

- zmian w budżecie gminy Cegłów na 2011 rok 
Komisje przegłosowały i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt 
uchwały. Głosowało 9 radnych obecnych na posiedzeniu Komisji. 
 Przewodnicząca poprosiła radnych o przegłosowanie  
Uchwały  nr VI/29/11 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Cegłów na 2011rok: 
Uchwałę przegłosowano i podjęto  z następującym wynikiem:  

          za – 12 radnych 
           wstrzymał się” – 1 radny 

Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad.  
Uchwała w załączeniu. 
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VI.Projekt uchwały. 
 
 Kolejnym omawianym projektem, był projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki w 2012 roku. 
 Przewodnicząca poprosiła Wójta o krótkie zreferowanie w/w sprawy. 
Pan Wójt wyjaśnił, że istnieje możliwość odzyskania wydatkowanych środków z tego 
funduszu, z budżetu państwa, w zależności od dochodu gminy w wysokości od 30 do 40 % 
poniesionych wydatków i zaproponował, aby środki te mogłyby być wydatkowane na 
naprawy bieżące np. naprawa dróg, udrożnienie rowów. 
 
  Po przedstawieniu w/w stanowiska, Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. 
Wszyscy radni głosowali “za” wyodrębnieniem w budżecie środków na fundusz sołecki w 
2012 roku. 
Uchwała nr VI/32/11 w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących 
fundusz sołecki w 2012 r.  została podjęta jednogłośnie.  
Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad. 
Uchwała w załączeniu. 

 
VII. Projekt uchwały. 
 Następnym omawianym projektem było – zatwierdzenie statutów sołectw z terenu gminy 
Cegłów. 
 Przewodnicząca poinformowała zebranych o tym, iż dwa sołectwa Cegłów i Mienia, 
podczas zebrań wyborczych wniosły zmiany do obowiązujących statutów. Zaproponowane 
zmiany zostały naniesione oraz dokonano zmiany we wszystkich statutach, dotyczące 
kadencyjności sołtysa. Zmiana ta dotyczyła zapisu “kadencja sołtysa trwa 4 lata” na zapis 
“kadencja sołtysa trwa do wyboru następnego”. 
 Zmiana zapisu w statucie sołectwa Cegłów, dotyczyła liczby mieszkańców uprawnionych 
do głosowania podczas zebrania zwykłego był zapis 10 % osób uprawnionych do głosowania 
na zapis min. 3 % osób uprawnionych do głosowania, brak jest również drugiego terminu 
podczas zebrań zwykłych. 
 Zmiany do statutu sołectwa, zgodnie z wnioskiem mieszkańców Mieni przedstawiła 
Sekretarz – Pani Kinga Łoniewska. Zmiana ta dotyczyła liczby osób uprawnionych do 
głosowania podczas zebrania wyborczego, w pierwszym terminie 50 osób, w drugim terminie 
25 osób, natomiast prawomocność zebrania zwykłego stwierdza się przy obecności min. 25 
osób. 

 Następnie odbyło się głosowanie radnych nad przyjęciem projektu uchwały. 
Uchwała nr VI/33/11  w sprawie zatwierdzenia statutów sołectw z terenu gminy Cegłów 
została przegłosowana i przyjęta jednogłośnie.  
Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad. . 
Uchwała w załączeniu. 

 
VIII.Projekt uchwały. 
 
 Wyrażenie zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego nieruchomości rolnej 
niezabudowanej położonej we wsi Mienia. 
 Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie Z-cę Wójta Pana Dariusza 
Uchmana, który wyjaśnił, że działka ta została przekazana w 1994 roku na użytkowanie 
wieczyste fundacji “Szansa”, która zobowiązała się do wybudowania budynków 
mieszkalnych i przekazania na rzecz gminy 3 pomieszczeń. Do chwili obecnej fundacja nie  
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wywiązała się ze swoich zobowiązań. Rada Fundacji wystąpiła z wnioskiem do Urzędu 
Gminy o rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego tej nieruchomości i zwrot tej 
nieruchomości gminie Cegłów. 
Pani Przewodnicząca poprosiła o odczytanie opinii wypracowanej na posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Finansów (opinia w załączeniu). 
Na wspólnym posiedzeniu w dniu 22.03.2011 r.  z udziałem Wójta - Pana Marcina Uchmana  
oraz Zastępcy Wójta – Pana Dariusza Uchmana członkowie  Komisji zostali  zapoznani z 
projektami uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy. 
  Po  wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedłożonych przez Panów Wójtów w 
zakresie przedmiotowej uchwały , Komisje kolejno  przegłosowały i zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie:  
wyrażenia zgodny na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego  nieruchomości rolnej 
niezabudowanej położonej we wsi Mienia. 
Komisje przegłosowały i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt 
uchwały. Głosowało 9 radnych obecnych na posiedzeniu Komisji . 
Uchwała nr VI/34/11w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania 
wieczystego , nieruchomości rolnej niezabudowanej położonej w miejscowości Mienia . 
Radni przegłosowali i jednogłośnie przyjęli  w/w uchwałę.  
Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad. 
Uchwała w załączeniu. 

 
IX. Projekt uchwały. 
 
 Przewodnicząca przedstawiła ostatni projekt uchwały – zmiany w uchwale Rady Gminy 
nr V/23/11 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
Zmiana w w/w uchwale dotyczyła zmiany, § 16 który otrzymał brzmienie “ uchwała wchodzi 
w życie z dniem podjęcia”. 
Uchwała nr VI/35/11 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Cegłównr V/23/11 w sprawie 
trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
Radni jednogłośnie przegłosowali i przyjęli w/w uchwałę. 
Głosowało 13 radnych obecnych na sali obrad. 
Uchwała w załączeniu. 
 
Ad. pkt. 9. - Interpelacje i zapytania. 
 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos. Zgłosił się radny Zygmunt Kaska w 
związku z wyjaśnieniem zaistniałych na poprzedniej sesji wątpliwościami u radnego 
Waleckiego, dotyczącymi braku qorum na zebraniu OSP w Posiadałach. 
Zgodnie z przytoczonym przez Pana Kaska zapisem punktu 34 statusu OSP Posiadały 
zebranie odbyło się według niego w sposób prawidłowy. 
 W odpowiedzi udzielonej na wypowiedź Pana Kaski, radny Walecki poinformował, iż 
OSP jest stowarzyszeniem i podlega prawu stowarzyszenia, według którego walne zebranie 
może się odbyć w obecności 50 % +1 zebranych osób. 
W trakcie dalszej dyskusji pomiędzy Panem radnym Kaska a Panem radnym Waleckim 
dotyczącej różnych sytuacji zaistniałych w OSP Posiadały, Pan Walecki stwierdził, że 
dyskusja ta nie jest tematem dzisiejszej sesji i poprosił Panią Przewodniczącą o 
kontynuowanie dalszego porządku obrad. 
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 Następną osobą, która zabrała głos był Pan Bolesław Zychowicz – sołtys sołectwa 
Wiciejów z zapytaniem skierowanym do Wójta o dalszą rozbudowę sieci wodociągowej we 
wsi Wiciejów. 
W odpowiedzi Wójt poinformował, że w budżecie na rok 2011 nie zaplanowano środków na 
omawianą inwestycję, jeżeli w trakcie roku pojawią się wolne środki, wówczas za 
porozumieniem Rady Gminy rozmowy na temat kontynuacji tej inwestycji zostaną podjęte. 
 Pani radna Leszczyńska poprosiła o wyjaśnienie sprawy dotyczącej możliwości 
podłączenia do sieci wodociągowej, posesji Pani Ciemerych – mieszkanki Wiciejowa. W 
odpowiedzi Wójt, poinformował, że posesja ta graniczy z gminą Mińsk Mazowiecki w 
związku z tym zostało wystosowane pismo do ZGK Mińsk Mazowiecki, z zapytaniem o 
koszty podłączenia tej posesji do wodociągu mińskiego, czekamy na odpowiedź. 
 Następnym zapytaniem skierowanym do Wójta, było pytanie radnego Waleckego 
dotyczące dalszego bytu przystanku w Posiadałach przy posesji Państwa Branickich, którego 
stan według radnego zagraża bezpieczeństwu mieszkańców. Odpowiedzi udzielił Pan Z-ca 
Wójta Dariusz Uchman, który nadzorował przebieg sprawy. 
Wyjaśnił, iż w tej sprawie zostały podjęte następujące działania a mianowicie: 

 pismo Urzędu Gminy do właściciela przystanku PKS Mińsk Mazowiecki – w 
odpowiedzi PKS poinformował o możliwości rozbiórki przystanku i postawieniu 
słupa, 

 usunięciu istniejącego zadołowania  przez ZGK w Cegłowie, 
 przeprowadzono rozmowy z właścicielem posesji przy, której stoi przystanek na 

pozostawienie go w tym miejscu – rozmowy zakończyły się brakiem zgody, 
 przeprowadzono rozmowy z właścicielem posesji, przy której miałby stanąć 

przesunięty przystanek – rozmowy zakończyły się brakiem zgody, 
 wystąpienie przez Urząd Gminy do Zarządu Dróg Powiatowych, administratora 

pasa drogowego z prośbą o zajęcie stanowiska na temat zagrożenia, jakie stwarza 
przystanek. 

 Wobec zaistniałych problemów z przesunięciem przystanku o odległość określoną w 
złożonym wniosku (50 m), radny Walecki zaproponował przesunięcie przystanku o 150 m i 
postawienie go na terenie gminnym przy świetlicy wiejskiej. Wójt wyjaśnił, iż wobec braku 
środków finansowych na postawienie wiaty na chwilę obecną możliwe jest rozwiązanie 
zaproponowane przez PKS czyli rozebranie przystanku i postawienie słupka. 
 Następnie zabrała głos radna Chabiera, która poruszyła problem przesunięcia przystanku 
PKS w Mieni, również ze względów na bezpieczeństwo. 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta Dariusz Uchman, stwierdzając, że dokumentacja realizacji 
przesunięcia przystanku była sporządzona w 2008 roku i w związku z tym nie ma przeszkód 
do realizacji zadania. Głos przekazał radnemu Murawskiemu – pracownikowi ZGK, który 
przedstawił przybliżony czas realizacji prac związanych z przesunięciem przystanku. 
 Nawiązując do tematu przesunięcia przystanku w Posiadałach radny Janicki poinformował, 
że decyzje o przesunięciu przystanku można podjąć dopiero po wpłynięciu odpowiedniego 
wniosku. Z-ca Wójta stwierdził, że w/w sprawie należy najpierw wystąpić do Zarządu Dróg i 
dopiero po uzyskaniu zgody na przesunięcie można powrócić do tematu przesunięcia 
przystanku na miejsce wskazane przez radnego Waleckiego. 
 Następnie Wójt poinformował i zaprosił wszystkich na szkolenie instruktażowe z zakresu  
e-Deklaracje, które odbędzie się dnia 28.03.2011r. o godz. 15 w Sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy, wspomniał również o wznowionym w tym roku programie wsparcia dla OSP, 
dotyczącego możliwości zakupu urządzeń łagodzących skutki podtopień oraz dofinansowania 
zakupu używanego samochodu. Następna informacja przekazana przez Wójta dotyczyła 
bezpłatnych szkoleń dla rolników prowadzących gospodarstwo agroturystyczne z zakresu 
barman, kelner, kucharz. 
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 Pani Sekretarz przypomniała i zachęciła wszystkich do uczestnictwa w wyborach do Izb 
Rolniczych, które odbędzie się 03.04.2011r. 
 
 W związku z nieobecnością Pani Balcerak na poprzedniej sesji Rady Gminy, w trakcie 
której odbyło się zaprzysiężenie nowo wybranych sołtysów, Pani Przewodnicząca poprosiła o 
powstanie zebranych w celu złożenia ślubowania przez w/w.   
 
Ad. pkt. 10. 
 
 Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku obrad – sprawy bieżące i 
przedstawiła wnioski, które wpłynęły na jej ręce. 

1. Pismo ze Związku Nauczycielstwa Polskiego oddział Mińsk Mazowiecki do 
radnych Rady Gminy (pismo w załączeniu). 

2. Pismo Dariusza Uchman w sprawie zmian do protokołu z V zwyczajnej sesji 
Rady Gminy zgodnie z załączonym załącznikiem (pismo w załączeniu). 

 Z-ca Wójta Dariusz Uchman złożył wyjaśnienia dotyczące zapisu swojej wypowiedzi 
zawartej w protokole V zwyczajnej sesji z dnia 24 lutego 2011r. Z-ca Wójta składając 
wyjaśnienia zacytował prawidłowe brzmienie swojej wypowiedzi i jeszcze raz podkreślił, że 
wypowiadał się, jako nauczyciel o stopniu mianowanym, czyli jako osoba prywatna a nie, 
jako osoba pełniąca funkcję Z-cy Wójta i dlatego należy sprostować zapis w protokole w 
związku, z czym złożył wniosek do radnych o zamianę w protokole z poprzedniej sesji 
wyrażenia z “Z-ca Wójta” na “Dariusz Uchman”. 
 Głos zabrał radny Grasiak, który nie zgodził się z zaprezentowanym stanowiskiem przez 
Z-cę Wójta, ponieważ według niego podczas swojej wypowiedzi reprezentował on funkcję  
Z-cy Wójta a nie nauczyciela. Natomiast radny Janicki stwierdził, że jeżeli Z-ca Wójta 
podkreślił, że wypowiada się, jako osoba prywatna, wypowiadająca swoje zdanie, które każdy 
może wypowiedzieć to należy to “uszanować”. 
 
Ad. pkt. 11.  
 Przewodnicząca poprosiła radnych o przegłosowanie zmian do protokołu z V sesji 
zwyczajnej Rady Gminy (str.21) użyć wyrażenia “Dariusz Uchman” zamiast “Z-ca Wójta” 

 “za” – 8 radnych 
 “przeciw” – 1 radny 
 “wstrzymało się” – 4 radnych 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu z V sesji zwyczajnej Rady Gminy Cegłów 
z naniesioną zmianą: 
 “za” – 9 radnych 
 wstrzymało się” – 4 radnych 

 
 Ad. pkt. 12. 
Przewodnicząca RG dokonała zamknięcia VI zwykłej sesji Rady Gminy Cegłów, dziękując 
wszystkim oraz prosząc radnych o pozostanie. 
 
 Sesja zakończyła się ok. godz. 18.00. 
Protokołowała: H.Stachowicz  
         Przewodnicząca rady Gminy 
         (-) mgr inż. Teodora Wójcik 


